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Metropolia GZM

W czwartek, 18 listopada w Sosnowieckim Parku Naukowo-Technologicznym odbyło się
spotkanie zagłębiowskich włodarzy oraz urzędników z wiceprzewodniczącą zarządu GZM i
przedstawicielami firmy, która pracuje nad opracowaniem Strategii Rozwoju Górnośląsko
Zagłębiowskiej Metropolii.

W spotkaniu nasze miasto reprezentowali burmistrz Zbigniew Szaleniec oraz naczelnik Wydziału Rozwoju
Miasta i Funduszy Zewnętrznych Małgorzata Skiba.

- Na spotkaniu, na zasadzie burzy mózgów, dyskutowaliśmy o tym, jaka ma być w przyszłości Metropolia.
Ponad dwugodzinna dyskusja, w której braliśmy czynny udział, zaowocowała sformułowaniem wielu uwag,
wniosków i sugestii. Naszym zdaniem ich realizacja pozwoliłaby na szybki rozwój Metropolii i tworzących ją
41 miast i gmin - przekazał Zbigniew Szaleniec, burmistrz Czeladzi.

Obecnie trwa drugi etap prac nad Strategią Rozwoju GZM związany z diagnozą sytuacji społecznej,
gospodarczej i przestrzennej. Zakończenie całości prac planowane jest na koniec 2022 roku.
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